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Na Detašovanom pracovisku Matematického ústavu SAV pôsobím od roku 2004, kedy som 

nastúpil ako interný doktorand. V rámci agendy súvisiacej s činnosťou Správnej rady 

Matematického ústavu SAV by som sa rád orientoval na tieto oblasti: 

1. Rozvoj Detašovaného pracoviska MÚ SAV v Košiciach: Jednou z hlavných úloh pri rozvoji 

Detašovaného pracoviska MÚ SAV v Košiciach je potreba udržať vysokú úroveň vedeckého 

výskumu v tradičných disciplínach, rozvíjaných pod vedením prof. RNDr. Jána Jakubíka, DrSc. 

a doc. RNDr. Romana Friča, DrSc. Pre zachovanie kontinuity výskumu a taktiež rozvoj nových 

smerov bude nutné nadväzovať respektíve ďalej rozvíjať existujúcu zahraničnú spoluprácu. 

S tým úzko súvisí podpora vedeckých pracovníkov v snahe o získanie finančných prostriedkov 

z rôznych grantov. V rámci personálnej politiky bude potrebná výchova vlastných 

doktorandov a postupom času následné omladenie pracoviska perspektívnymi vedeckými 

pracovníkmi.  

2. Spolupráca s univerzitami: Podpora a rozvíjanie spolupráce medzi Detašovaným 

pracoviskom MÚ SAV a univerzitami,  predovšetkým s UPJŠ v Košiciach, Technickou 

Univerzitou v Košiciach a Prešovskou univerzitou v Prešove. Spolupráca by sa mala týkať 

hlavne organizovania odborných seminárov a vedeckých konferencií, účasti v rámci 

spoločných grantov a podpory doktorandského štúdia. 

3. Aktivita smerom k matematickej obci: Zachovanie spolupráce Detašovaného pracoviska MÚ 

SAV v Košiciach s vedeckými spoločnosťami ako sú pobočka JSMF v Košiciach a Slovenská 

matematická spoločnosť. Taktiež rozvoj a podpora mladých talentov vo forme matematickej 

olympiády a korešpondenčných seminárov pôsobiacich najmä na východnom Slovensku.  

  

 

 

V Košiciach 12. 1. 2022                                                                                       Jozef Pócs 


